
 
HALD EGE SKOLE – skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag, den 18. september 2018, kl. 19.00 – 21.00 

                         

 
Afbud:  
 

 
Dagsorden:  

 

1. Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet d. 28.08.18 MNC/CM 
 

 
Referatet er godkendt. 
 

 
 
 

2. Nyt fra elevrådet MNC/CM 
 

 
Elevrådet har konstitueret sig og Wilhelm Palmann Jensen fra 9.1. og Jakob Ammitzbøll Ander-
sen 9.2. er valgt til at repræsentere eleverne i skolebestyrelsen. 
 

- Signe Vinther Jensen fra 9.2 er valgt som formand og Lea Nielsen Erichsen fra 7.2 er 
valgt som næstformand.   

- Elevrådet har fordelt sig i forskellige udvalg.  
- Der er arbejdet med ideer til motionsløbet, som er givet videre til udvalget. 
- Elevrådet har forholdt sig til forslaget om princip for læring, studietid og hjemmearbejde 

på baggrund af tilbagemeldinger fra klasserne. 
- Elevrådet ønsker sig at toiletterne på d-gangen ikke skal adskilles i drenge og pige toilet-

ter. 
 

 
 
 

3. Drøftelse/revidering af princip for lektier    MNC/CM 
 
Punktet blev drøftet på sidste skolebestyrelsesmøde og bestyrelsens input er blevet indarbejdet i 
vedhæftet forslag til princip. (Se bilag 1) 
 
Forslag til princip for lektier drøftes sideløbende i skolens pædagogiske udvalg. På baggrund af 
tilbagemeldinger fra de to drøftelser revideres forslaget og godkendes endeligt på kommende 
bestyrelsesmøde.      
 

bilag 1 - princip for 

læring.docx
 

 
Udkastet blev drøftet. Kommentarer og konkrete ændringsforslag er skrevet med rødt i bilag 1. 
CM/LC/AO reviderer og præsenterer et udkast til godkendelse på næste møde.  
 

 
 
 



 
 
 

4. Drøftelse og planlægning af kontaktforældremøde og stormøde   MNC/CM 
 
På baggrund af drøftelser og ideer fra sidste bestyrelsesmøde, er det blevet til følgende forslag:     
 
Kontaktforældremøde:  
19.00 - 20.00: Kommunikation mellem skole og hjem.  
De første 25 min. er informationsdel fra LC/CM vedr. ny kommunikationsplatform – Aula, 
Meebook & Facebook/hjemmeside. Evt. med udgangspunkt i vores kvalitetsrapport.  
Derefter er der 35 min. til drøftelse med udgangspunkt i spørgsmål i forhold til forældre behov. 
Man kan evt. også tage udgangspunkt i ”Need to know” og ”Nice to know”.  
 
20.00 – 21.00: Hvad arbejder bestyrelsen med aktuelt.  
Hvad arbejder bestyrelsen med aktuelt og i kommende fremtid. Præsenter evt. de to nyeste prin-
cipper. Konkret drøftelse de sidste 40 min. i forhold til holddeling og madordning.  
 
Forældrestormøde:  
Oplæg omkring computerspil og ungdomskultur. Evt. en præsentation af Lego mindstorm.    
  

 
Kontaktforældremøde: 
Der var opbakning til ovenstående plan – med enkelte rettelser.  
LC og CM planlægger punktet fra kl. 19.00 – 21.00 – Kommunikation mellem skole og hjem.  
Gry og Majbrit planlægger punktet fra kl. 20.00 – 21.00 – Hvad arbejder bestyrelsen med aktuelt 
og i det kommende skoleår. Bl.a. med spørgsmål i forhold til holddeling og madordning.    
Er der elever fra elevrådet som ønsker at deltage i forældrestormødet er de meget velkomne.  
CM sender mail med dato til kontaktforældrene og udkast til dagsorden til Anette. Anette sender 
færdig dagsorden ud på vegne af bestyrelsen.  
 
Forældrestormøde:  
AO undersøger ved SSP de forskellige muligheder for oplæg til stormødet vedr. computerspil og 
ungdomskultur.  
 

 
 
 

5. Præsentation af ny skabelon for dialogbaseret aftaler  MNC/CM 
  
Præsentation af skabelon og fremtidig forventning til indhold. Drøftelse af plan for arbejdet med 
den dialogbaseret aftale. (Se bilag 2)   
 

 

bilag 2 

-dialogbaseret aftale 2018.docx
 

 
Udsat til næste skolebestyrelsesmøde. CM/LC laver et oplæg til bestyrelsen.  
 

 
 
 

6. Ansættelse af ny lærer til udskolingen   MNC/CM 
  
Information vedr. kommende ansættelse og bestyrelsens deltagelse i ansættelsessamtaler tirs-
dag d. 25.09.18. fra kl. 17.00.  
Derudover en generel orientering omkring nye kommunale procedurer vedr. ansættelser.  
 



 
Majbritt og Steffen deltager i ansættelsessamtaler.  
 
Generel orientering omkring nye kommunale procedurer vedr. ansættelser udsættes til næste 
skolebestyrelsesmøde.  
 

 
 

7. Henvendelse til skolebestyrelsen vedr. lærerens dag d. 05. okt.  MNC/CM 
  
Se vedhæftet bilag 3. CM orienterer om tidligere praksis.    

bilag 3 - lærerens 

dag 2018 - brev.pdf
 

  

 
Vanlig praksis omkring lærerens dag fortsætter. Det betyder, at på Hald Ege Skole, er det perso-
nalets dag, og det bliver fejret med en kage til kaffen.   
Skolebestyrelsen drøfter på et af de kommende møder muligheden for at udvide en tilkendegi-
velse til hele skolens personale ift. den store indsats der ydes på alle niveauer.  
 

 
 
 

8. Henvendelse til skolebestyrelsen vedr. køleskab i udskolingen  MNC/CM 
  
Se modtaget mail. Drøftelse og orientering om nuværende praksis, samt baggrunden for denne.   
  

 
Klasselokalerne i udskolingen er ikke indrettet til og dimensioneret til, at der kan blive sat køle-
skab op. Der er derfor tidligere truffet beslutning om, at der ikke opsættes køleskabe i klasserne 
i udskolingen og denne beslutning videreføres.    
 
Ønsket om muligheden for køleskab til madpakker i udskolingen, bliver sendt videre til elevrådet. 
Elevrådet får mulighed for at arbejde videre med en alternativ placering af køleskab til overbyg-
ningens elever og etablerer en forsøgsordning i forhold til brugen af det. 
 

 
 
 

9. Præsentation af Aula som kommunikationsplatform  MNC/CM 
  
Præsentation af det vi ved om Aula lige pt.      
 

 
Udsat til næste skolebestyrelsesmøde/kontaktforældremøde.   
 

 
 
 

10. Meddelelser 
 

  
- Næste bestyrelsesmøde er d. 30. oktober kl. 19.00 – 21.00. Kontaktforældremøde er d. 09. 

oktober kl. 19.00 – 21.00. Indhold til kommende bestyrelsesmøder: Princip for lektier, dialog-
baseret aftale, ny kommunal procedure ved ansættelser, evaluering af kontaktforældremøde, 
planlægning af forældrestormøde, ny kommunikationsplatform – Aula, trivselspolitik, drøf-
telse af madordning på skolen, princip vedr. lejrskole, princip for klassekasse.    



  
 
 
 

11. Evt. 
 

Intet til referat.  
 

  


